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2.1

Opening en vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

Mededelingen

Privacybeleid
Jan Willem benoemt dat het DB het Privacybeleid van de OD Twente heeft
vastgesteld .
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4.1

Vaststellen verslag van de vergadering van 10 december 2021
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

TER BESLUITVORMING

Out-of-the-box maatregelen
Martijn licht toe dat bij OD Twente een grote werkvoorraad is en dat er sprake
is van lange doorlooptijden. Daarom is samen met de accounthouders
bijgevoegde memo tot stand gekomen. Het bepalen van de maatregelen en de
mogelijke gevolgen was lastig. Het zijn tijdelijke maatregelen en de routekaart
voor terugkeer geeft aan op welk moment bepaalde maatregelen vervallen. Het
AB zal tussentijds op de hoogte worden gehouden. De situatie bij industrie is
inmiddels weer beheersbaar, bij agrarisch en juridisch niet en daarop is de
memo van toepassing.

Michel stemt in, maar verzoekt om prioriteit te geven aan het voorkomen van
milieuschade boven imagoschade. Het is goed om te monitoren.
Jurgen kan ook instemmen maar hecht weI belang aan duidelijke afspraken en
het tijdig betrekken van de accounthouders. Ook wordt verzocht helderheid te
krijgen over de middellange termijn. Goed om met elkaar in gesprek te blijven.
Arjen is akkoord en geeft aan dat met elkaar een probleem moet worden
opgelost. WeI constateert hij dat de gemeenten die voldoende hebben
ingebracht hierdoor ook worden getroffen.



Sander stemt in, maar geeft wel aan dat er een evaluatie van de normuren
moet kamen en dat er goed moet worden gemonitord.
Erik geeft aan blij te zijn met de inhaalslag en dat er gemonitord wordt. Het is
een proces waarvan geleerd kan worden. Hij vraagt wat de verwachtingen zijn.
Richard stemt ook in. WeI zegt hij dat maatregel 7 effect zal hebben op de
dienstverlening en hij vraagt zich af wat maatregel 10 betekent voor het IBT.
Hans is akkoord en hij vindt dat gewerkt moet blijven worden aan transparantie
en hij vraagt om in het jaarverslag meer helderheid aan te brengen door ook de
subproducten te laten zien.
Ellen geeft aan ook akkoord te zijn en dat transparantie goed is.
Tijs geeft aan dat de toetsing door het IBT niet plaatsvindt op naleving van de
landelijke handhavingsstrategie, maar dat vooral worden gekeken of doelen
worden gehaald. Hij begrijpt het spanningsveld.

Martijn reageert op de gestelde vragen en geeft aan dat het zwaartepunt ligt bij
het voork6men van milieuschade. Verder wordt de afspraak ten aanzien van
monitoring voorbereid en afgestemd met de accounthouders en het bestuur.
Ten aanzien van het IBT geeft Martijn aan dat hier nu gezamenlijk een
bestuurlijk standpunt wordt ingenomen en zo verantwoordelijkheid wordt
genomen. De vraag over de subproducten is bekend. Het format wordt in de
regio ambtelijk voorbereid. Voor gemeenten is het inzichtelijk, maar bestuurlijk
wordt aIleen op hoofdniveau inzicht gegeven in verband met de leesbaarheid
van het jaarverslag. AIs het bestuurlijk wenselijk is dan kan het uiteraard weI.
Ellen stelt voor om dit nader in het DB te bespreken.
Wat de verwachtingen betreft vindt Martijn het vooral belangrijk dat
medewerkers niet uitvallen vanwege de hoge werkdruk. Verder is de
verwachting om de maatregelen aan het eind van het jaar af te schalen, maar
dat is weI afhankelijk van wetgeving en het aantal aanvragen. Het verzoek om
ophoging van de juridische capaciteit kan leiden tot structurele verlichting.

Het AB is akkoord met het voorstel.
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5.1

TER BESPREKING

Samenhang ontwerp concept programmabegroting 2023,
outputfinanciering en capaciteit
Jan Willem geeft een toelichting aan de hand van een presentatie die ook aan
lbabs wordt toegevoegd. Op dit moment vinden diverse ontwikkelingen plaats
en is het vooral van belang om te zorgen voor een balans tussen de
beschikbare middelen en de opgaves en tussen de partners onderling. Dit
wordt grotendeels geregeld door outputfinanciering. De huidige financiele
situatie is niet meer passend en de uitgangspunten van de start van de
organisatie zijn niet meer toereikend. Er zijn verschillende ambitieniveaus en
daardoor is er een verschillend level-playingfield. Volgens de Bor dient dat
echter uniform te zijn. De huidige achterstanden en langere doorlooptijden
leiden tot ad hoc maatregelen en dat is niet wenselijk. Financi6n zijn nu leidend
en niet de inhoud. Er is veel discussie over inzet, normen en tarieven en dat
heeft effect op de samenwerking en dat leidt tot politieke onrust.
Daarom is het goed om te herijken op drie belangrijke elementen: de
gezamenlijke ambitie, de programmering en kengetallen. De OD Twente moet
voorspelbaar en betrouwbaar zijn.
Dat proces dient zorgvuldig met elkaar te worden doorlopen en daarvoor is het
nodig een projectorganisatie in te stellen waarin iedereen betrokkenheid krijgt,
Er moet een stuurgroep vanuit het bestuur komen, een ambtelijke projectgroep
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en extra sessies met het AB om iedereen mee te nemen. Ook moet er sprake
zijn van ambtelijke betrokkenheid op verschillende niveaus, zoals beleid,
financials en accounthouders. Er dient tijdige communicatie richting de raden
en de staten plaats te vinden, zodat er geen verrassingen zijn. Het is een
spannend traject, maar wel iets dat moet gebeuren, omdat hiermee een
toekomst wordt gecre6erd voor zowel de OD Twente aIs de partners waarin de
kwaliteit wordt gewaarborgd en iedereen weet wat de verwachtingen zijn.

Ellen geeft aan dat dit te verwachten was. Het DB probeert zo goed mogelijk
om te gaan met de resultaten van 2021 en de naheffing. Het DB meent dat de
gemaakte afspraken moeten worden nageleefd, maar het besef is er ook dat
voor veel gemeenten boekjaar 2021 al is afgesloten. Over de naheffing zal
daarom apart met iedere partner worden gesproken. Verder heeft het DB
aangegeven akkoord te gaan met de herijking, maar daarvoor is weI een
bestuurlijke opdracht aan de directeur en commitment vanuit het AB nodig.

Vanuit het AB wordt aangegeven dat het goed is om dit proces met elkaar te
doorlopen, maar dat dit ook goed met elkaar moet worden besproken. Het gaat
niet aIleen om de financien, maar ook om de kwaliteit en effici6nt werken. Ook
wordt opgemerkt dat vooral tijdig moet worden gecommuniceerd. Jorrit geeft
aan hier graag een actieve bijdrage aan te willen leveren.

Voorstel bestuurlijke opdracht:
Aan de directeur van de OD Twente wordt opdracht gegeven om:

De hernieuwde bestuurlijke uitgangspunten uit te werken voor bepaling
van de financiering en het werken met begrote en gerealiseerde uren
en output.
De uitgangspunten van de financiering te herijken voor 2024 op basis
van een objectieve analyse.
Een tijdspad te benoemen en de financi61e middelen die nodig zijn om
het onderzoek goed uit te laten voeren.

Gevraagd wordt of het AB hiermee kan instemmen zodat het DB en de
directeur dtt samen met een extern bureau kunnen gaan uitwerken en het
tijdspad hiervoor op korte termijn weer aan het AB kan worden voorgelegd.

Het AB is akkoord met deze bestuurlijke opdracht.

5.2 Terugkoppeling kadernota (nav vergadering december)
De Kadernota is afgelopen december in het AB aan de orde geweest en
afgesproken is om het ambtelijk nader te bespreken en dat is op 3 en 30 maart
gebeurd. De gesprekken met de financials en de accounthouders verlopen
constructief. Voorgelegd is hoe om te gaan met alle ontwikkelingen en daar
wordt actief in meegedacht en dat heeft geleid tot hetgeen zojuist is besproken.
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6.1

TER INFORMATIE

Memo gemeenteraadsverkiezingen
Het AB heeft kennis genomen van bijgevoegde memo. Jurgen van Houdt geeft
aan dat Enschede graag weer in het DB plaats wil nemen.

6.2 Intern proces aannemen facultatieve taken
Het AB heeft kennis genomen van bijgevoegde document.
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6.3
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Termijnagenda
Het AB heeft kennis genomen van bijgevoegde termijnagenda.

Rondvraag en sluiting
Ellen benoemt dat dit waarschijnlijk de laatste AB vergadering was in de
huidige samenstelling.
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